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Írásbeli kérdés

„Miért nem számítanak az allergiában szenvedők?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnökhöz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Sajtóértesülések szerint az idén az állam már nem támogatja a parlagfű elleni védekezést. A
költségvetésben erre a célra összesen 1,084 milliárd forint szerepel . A kormány megtévesztő
módon ezt is az adófelajánlásokból kívánja előteremteni . Teszi mindezt annak ellenére, hogy
csak Magyarországon legalább másfél millió embernek okoz minden évben három hónapon
keresztül nagyon kellemetlen tüneteket. Több mint 200 ezer asztmában is szenvedő parlagfű-
allergiás betegnek okoz nehézlégzéses, olykor életveszélyes rohamokat .

Kérdéseim:

Miért nem kíván foglalkozni a kormány a parlagfűtől szenvedők egészségügyi
problémáival?
Miért csökkenti a kormány a parlagfű elleni védekezéshez biztosított költségvetési
pénzt?
Miért tartja indokoltnak, hogy beteg emberek élethelyzeteit még jobban rontja azáltal,
hogy semmibe veszi őket?

Várom válaszát .

Budapest, 2006 . június 26.
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